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Förslag till Bildningsnämnden från Moderater och Kristdemokrater 

Svenska som andraspråk 
 
Bakgrund 
I en artikel i Sydsvenska Dagbladet (2021-05-16), 
https://www.sydsvenskan.se/2021-05-16/min-svenska-ar-inte-den-svenska-som-det-kunde-ha-varit , 
ges en beskrivning av att elever läser SVA som en genväg till bättre betyg trots att de skulle få bättre 
förutsättningar för framtiden om de läste svenska tillsammans med elever som har svensk bakgrund. 
Det är oroande om SVA används för fler elever än dem som verkligen behöver det.  
Pilevallskolan är en av de skolor med stor andel elever med utländsk bakgrund som nämns i artikeln. Det finns 
inget som antyder något problem med detta men oavsett skola måste vi veta att elever inte missgynnas. 
  
Vi vill säkerställa att elever i Trelleborg får de bästa förutsättningarna genom att i så stor utsträckning som 
möjligt lära sig svenska på så hög nivå som möjligt. Därför vill vi se över hur detta sker i Trelleborg. 
 
 
Moderaterna och Kristdemokraterna föreslår  
 
att Bildningsnämnden ger bildningsförvaltningen i uppdrag att genomlysa processen med valet 

mellan svenska och svenska som andraspråk, 
att i genomlysningen visa hur fördelningen är mellan kurserna för eleverna, 
att redogöra för principerna och hur de tillämpas i Trelleborg, samt 
att återkomma till Bildningsnämnden i oktober 2021. 
 
Lars Mikkelä(M), Maxine Jönsson(M), Isac Rubin(M), Mona Palotai(M), 
Ann Lundström(KD), Mikael Rinholt(M)

https://www.sydsvenskan.se/2021-05-16/min-svenska-ar-inte-den-svenska-som-det-kunde-ha-varit

